
Referat  
Bestyrelsesmøde i Bygaardens Vejlaug 
25. marts 2014 

25. marts 2014 

 
 

Deltagere: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 

Windeløv og Marina Nørlyng (referent),  
 

Fravær: Lisbeth Mølgaard 
 

 

1. Introduktion af nyt medlem: Lisbeth Mølgaard 
Punktet udgik, da Lisbeth ikke deltog i mødet. 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt) og af referat 
generalforsamlingen 

Referat af mødet den 7. januar blev godkendt. 

 

Referatet af generalforsamlingen blev godkendt. Marina indhenter dirigentens 

underskrift. 

 
3. Konstituerende bestyrelsesmøde 

 

Bestyrelsen konstituerede sig på følgende vis:  

Formand: Niels Christian Nielsen 

Kasserer: Ole Windeløv 

Sekretær: Marina Nørlyng 

 
4. Opfølgning på generalforsamlingen 

 
a. Etablering af spærring for enden af Herlufsholmvej. 

Bestyrelsen besluttede at udarbejde en ansøgning til Københavns 
Kommune indeholdende: 

 Opsætning af spærringselementer ved indkørsel fra Ålekistevej 

 Gennemgang af skiltningen vedr. højre/venstresving forbudt, om 
de er tilstrækkelige synlige, samt 30 km. skiltet, der er synligt 

fra Ålekistevej, hvor man jo ikke må køre ind. 
 
Samtidigt anmoder vi kommunen om: 

 Udskiftning af skiltet med de to dele: Indkørsel med 
motorkøretøjer samt knallertkørsel forbudt med lave skiltebøjler 

med Indkørsel forbudt på begge sider af indkørslen fra Jernbane 
Allé til Herlufsholmvej. Alternativ skilteløsning, som vi spørger 
kommunen om er Indkørsel forbudt skilte med tilladelse for 

cykler.  
 Fjernelse af parkering forbudt i en kortere periode ved Det 

rådgivende ingeniørfirma på Herlufsholmvej. 
 



Marina udarbejder udkast til ansøgningen. Ole undersøger om, vi kan 
få adgang til nye, reviderede kort over vejene i vejlauget. 

 
b. Der etableres parkeringsforbud på den side af Bygholmvej, 

der har de færreste parkeringspladser, og bestyrelsen 

bemyndiges til at finde frem til den pågældende side. 
 

Ole, Arne og Tine undersøger hvilken side, der vil være relevant.  
 
Inden ansøgningen sendes ind til kommunen med angivelse af, hvor 

parkering forbudt skiltene skal stå, skal der indhentes skriftlig 
godkendelse fra beboerne på stederne. 

  
 

c. Pladsen foran Donners 

På generalforsamlingen blev det besluttet, at beslutning om 
genopretning af pladsen skulle udskydes. Bestyrelsen drøftede 

situationen og besluttede at: 
 Tine tager kontakt til Parkering København for at få en 

uforpligtende vejledning i forhold til arealet foran Donners. 

 Marina tager kontakt til Donners for at drøfte optegning af 
parkeringsbåse på Børglumvej samt håndtering af vejtræet ved 

indkørslen.   
 Herefter vil bestyrelsen drøfte den fremtidige beplantning med 

Donners med henblik på fremsættelse af forslag til den 

kommende generalforsamling. 
 

 
5. Økonomi (fast punkt) 

a. Forbruget  
b. Likvidformue  
c. Restancer 

 

Punktet blev ikke drøftet, da der ikke er sket ændringer siden 

generalforsamlingen. 

 
6. Træer (fast punkt) 

a. Alm. vedligehold 

b. Banedanmark (brobyggeriet) 
Punktet blev ikke drøftet.    

 

7. Veje, kloaker og fortove (fast punkt) 
a. Alm. vedligehold 

 
Vi har ikke fået en status, da entreprenøren har omstruktureret firmaet.  
 

8. Udvikling af web side 
 

Ole ser på hjemmesiden. 
 



9. Udestående punkter 
 

Ole udarbejder liste over udestående punkter til næste møde. 
 

10. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt): 

Tirsdag den 13. maj kl. 19.00 hos Tine.  


